
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE ÖSTSVENSKA FRIIDROTTSFÖRBUNDET
Datum: Söndag 9 juni 2024 kl. 15.30-16.30. Plats: Habo (DM-helgen).
Närvarande: Ulrika Pizzeghello, Stefan Mattsson, Linda Kjellberg, Monica Randström,
Olivia Hansén, Peter Håkansson. Personal: Markus Andersson.
Frånvarande: Marina Karlsson, Lars Molin, Fredrik Schölin

§ 1. Mötets öppnande
a) Val av justeringsperson - Linda.
b) Godkännande av dagordning - Dagordning godkändes.
c) Föregående protokoll - Inga ytterligare synpunkter.

§ 2. Genomgång av uppdragslistan
Utredning DM: Enkät finns nu på nätet där tävlingskommittén samlar in tankar/synpunkter, lite prat 
kring det nu vid DM-helgen, grov tidsplan finns för resten av sommaren inför Höstmötet. 
Årshjul: Inget nytt, ska vara klart inför aug-mötet.

§ 3. Ekonomi - Markus
Rapport utskickad ihop med kommentarer. Budget -107 tkr, men vi ligger nu bättre till än så tack 
vare en bra utbildningsvår som gått +81 tkr. Trailprojektet beräknas ha 47 tkr i återstående medel 
plus lönekostnader t.o.m. september.

§ 4. Östsvenskas utmärkelser kriterier – Stefan, Olivia
Skriftligt underlag utskickat inför mötet. Olivia och Stefan informerade ytterligare. Styrelsen 
beslutade att godkänna kriterierna för dessa tre utmärkelser som planeras delas ut vid Höstmötet:
* Årets insats
* Årets kämpe/Årets pepp
* Bästa klubb/sektion
Styrelsen gav gruppen i uppdrag att återkomma med en tidsplan under sommar/höst för 
nomineringsförfarandet samt material att sprida ut mot föreningarna.

För övriga utmärkelser, t.ex. Förtjänstmedaljer, plaketter, m.f. beslutade styrelsen att ytterligare 
beredning behövs, inkl. att gruppen tittar på vilka utmärkelser som SFIF redan har. Vi själva har 
också ett standar som utdelas (en gång per mottagare) till föreningar vid jubileum och till 
styrelseledamot efter fullföljd mandatperiod (2 år). Årsmötet kan vara utdelningstillfälle.

§ 5. DM-helgen avstämning – Hur har det fungerat?
Vi gick laget runt och alla fick bidra med tankar/synpunkter.
Det har varit svårt att arrangera några större kringaktiviteter då alla aktiva & ledare har fokus på 
själva tävlingen och den tar upp tillräckligt stor del av helgen. Ändå bra att vi varit närvarande i vårat 
nya fina tält och arrangerat mindre aktiviteter. Tältet har haft skapligt med besökare. Synd med 
regnskurar och blåst, samt att tältet blåste sönder, hoppas det går att laga. Angående några 
svagheter i arrangemanget (ingen läktare med tak, förseningar i tidsprogrammet, för liten 
stavhoppsbädd, oklart som STIM-avgift betalats) så fick tävlingskommittén/Markus i uppdrag att 
bredda DM-utredningen med att även ta med tänkbara krav/riktlinjer/önskemål på arrangörer för att 
tilldelas ett DM. Även att ta fram någon lathund som hjälp för arrangörer med bedömning hur många 
funktionärer som behövs per gren och beräknad tidsåtgång per start. Markus kontaktar SFIF 
angående om vi skulle kunna ha något nationellt STIM-avtal som föreningar kan utnyttja.

§ 6. SDF-utredning nuläge - Ulrika
Nu har arbetsgruppen lämnat ett förslag till Förbundsstyrelsen med bl.a. innehållet stöd för 50 % 
tjänst till samtliga SDF och att SDF föreslås vara arbetsgivare, plus ett verksamhetsstöd baserat på 
kriterier som LOK-stöd och geografi. Återstår att se vad FS beslutar, de har möte kommande vecka.

§ 7. Info från kommittéerna – Monica, Olivia, Markus
Utbildning
Eventuellt tillkommer Gabriel Gonzalez i kommittén.
Kommittén har diskuterat att övergå från arvode per timma till per utbildningshelg, Erik kollar vidare 
på detta och föreslår något till styrelsen inför 2025.
Bra om vi har någon utbildare som reserv vid 7-10 års-utbildningar då många efteranmälningar sent 
kan innebära att en andra utbildare behöver närvara – tips till Erik.
Foton på deltagarna kommer tas vid utbildningar framöver.
Erik hade sökt efter en föreläsare till DM-helgen, men det var svårt och dyrt. Nog bättre att satsa på 
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våra läger och Höstmöte där mer plats också finns i dagsprogrammen.
Lokala ”Pop-up-utbildningar” kan det bli här och där framöver.
Utbildningsplattformen Lernifyer fortskrider. Vi avvaktar hösten och hoppar på från 2025. SFIFs 
ambition är att kostnad för Lernifyer inte blir större än nuvarande fysiska böcker, vi är skeptiska till att
kostnaden inte blir lägre, vilket borde vara möjligt, Erik framför den synpunkten till SFIF.
Kontakt är tagen med Triathlonförbundet om vi på något sätt kan delta vid deras 
Trafikvaktsutbildningar, trafikvakter är ju något även vi inom friidrotten behöver ha vid långlopp på 
allmän väg, de utbildningar Trafikverket arrangerar kostar 6-10 tkr/deltagare, dvs dyrt.
Ingela har tackat ja till att vara vår kontaktperson inom Parafriidrott.

Ungdom
Kommittén har funderat på om de kan göra något ihop med SFIFs ungdomskommitté.

Tävling 
Kommittémöte är planerat imorgon, på dagordningen står utvärdering av DM-helgen, planering av 
IDM-tävlingarna 2025, sätta tidsplan/agenda för resten av DM-utredningen under sommar/höst.
Lag-UDM 13 år och Friidrottscupen mix 11 år är igång, bra deltagande, dock nästan bara från 
Småland, bara en förening från Blekinge och en från Östergötland.
GM 13-14 år – den regionala tävlingskommittén där bl.a. Peter ingår har haft möte och är överens 
om nya poäng, de har även tagit fram en kravlista på en arrangör. Markus/tävlingskommittén är 
intresserad av att ta del av kravlistan om det kan vara något att ta inspiration ifrån till något liknande 
för DM-arrangörer. Markus lägger upp våra två kontakpersoner i den regionala tävlingskommittén på
hemsidan.

§ 8. Övrigt
Vi siktar fortsatt mot att lägga Höstmötet 5-6 okt i Linköping, alternativt datum 12-13 okt 
diskuterades.

§ 9. Nästa möte
Måndag 12 augusti kl. 19.30 digitalt via Teams.
Onsdag 11 september kl. 19.30 digitalt via Teams.

Uppdragslista Östsvenska Friidrottsförbundet

Datum/§           Att göra                                                                                    Ansvarig                                Senast
2/3 §7 ”Utredning” DM, diskussionsunderlag/förslag till HM Tävlingskommittén, Markus
+ 9/6 §5 Tillägg: kriterier för DM-arrangörer och 

lathund/hjälp ang. antal funk/gren och tidsåtgång/start (+Utbildningskommittén)
2/3konst §5 Årshjul för styrelsen/verksamheten Ulrika, Nadja, Markus 5/8
14/5 §4 Gala-priser vid HM: tidsplan för nominering och Nadja, Lars, Stefan, Olivia 5/8

ytterligare beredning av övriga utmärkelser
9/6 §5 Kolla med SFIF angående nationellt STIM-avtal Markus 5/8
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